
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Rakoviciach   

konaného dňa  14. júna 2021  

 

Prítomní: 

 

Starosta obce    -     Dušan Daloš                          

 

Poslanci OZ     -     Zuzana Bokorová 

                               Daniel Današ                      

                               Ing. Marek Hevier  

         Anna Magalová    

       Monika Masárová 

               

Ostatní prítomní:    Ing. Lucia Duračková – kontrolórka obce 

           JUDr. Richard Singer – prokurátor Okresnej prokuratúry v Piešťanoch 

                               Jarmila Chnápková - zapisovateľka          

                  
Program rokovania: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

2. Zánik mandátu poslanca 

3. Zloženie sľubu nového poslanca 

4. Kontrola uznesení 

5. Upozornenie prokurátora voči VZN o pravidlách času predaja v obchode a času 

prevádzky služieb 

6. Žiadosť o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce  

7. Záverečný účet obce za rok 2020 

8. Spomienková slávnosť pri príležitosti nedožitých stých narodenín Mons. Petra 

Dubovského 

9. Hody Rakovice 2021 

10. Zmena rozpočtu obce na rok 2021   

11. Rôzne 

12. Diskusia 

13. Záver 

 

R o k o v a n i e : 

 

Bod 1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva zahájil starosta obce p. Dušan Daloš. Starosta obce  privítal 

všetkých prítomných. Ďalej starosta oboznámil prítomných poslancov s programom zasadnutia 

OZ, ktorý poslanci obdržali na pozvánkach. Za overovateľov zápisnice určil starosta obce 

poslankyne Annu Magalovú a Moniku Masárovú.  

                      

Bod 2. Zánik mandátu poslanca 

 

Poslankyňa Janka Horylová sa listom doručeným na Obecný úrad v Rakoviciach dňa 7.5.2021 

vzdala mandátu poslankyne vo volebnom období 2018 - 2022. Podľa § 192 ods. 1 Zákona č. 

180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu volebného práva a doplnení niektorých zákonov 

nastupuje za poslanca obecného zastupiteľstva ako náhradník kandidát, ktorý získal najväčší 

počet hlasov vo volebnom obvode, v ktorom zanikol mandát. Z výsledkov volieb do 
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samosprávy obcí konaných dňa 10.11.2018 vyplýva, že 1. náhradníkom na poslanca Obecného 

zastupiteľstva v Rakoviciach je Peter Nesteš s počtom hlasov 109. 2. náhradníkom s počtom 

hlasov 109 je Zuzana Bokorová. Starosta obce najprv ústne, potom písomne oboznámil 

s uvedenom skutočnosťou 1. náhradníka p. Nesteša. P. Peter Nesteš uvoľnený mandát poslanca 

neprijal. Ďalej starosta oboznámil o uprázdnení mandátu 2. náhradníčku Zuzanu Bokorovú. 

Zuzana Bokorová písomne oznámila, že uprázdnený mandát poslanca prijíma. Starosta určil 

mandátovú komisiu v zložení: predseda: Ing. Marek Hevier, členovia: Monika Masárová 

a Daniel Današ. Mandátová komisia mala preskúmať skutočnosti, či nastali zákonom stanovené 

podmienky pre zánik mandátu Janky Horylovej a nastúpenie náhradníka. Predseda komisie Ing. 

Hevier potvrdil uvádzané skutočnosti, ktoré preverila komisia na základe predložených 

písomných listinných materiálov. Zuzane Bokorovej bolo vydané osvedčenie, že sa ako 

náhradník stala poslankyňou Obecného zastupiteľstva v Rakoviciach. Predseda mandátovej 

komisie vyzval Zuzanu Bokorovú, aby zložila zákonom predpísaný sľub do rúk starostu obce.     

 

Bod 3. Zloženie sľubu nového poslanca 

 

Zuzana Bokorová predstúpila pred ostatných a do rúk starostu obce zložila sľub poslanca, ktorý 

sama prečítala, podala starostovi ruku so slovami sľubujem a podpísala text sľubu. Tým je 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach kompletné a môže rokovať v zbore.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5  

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  38/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e   n a  v e d o m i e  

a) informácie mandátovej komisie o splnení zákonom stanovených podmienok pre zánik 

mandátu poslankyne Janky Horylovej,  

b) informácie mandátovej komisie o splnení zákonom stanovených podmienok pre nastúpenie 

1. náhradníka a následne 2. náhradníka na funkciu poslanca Obecného zastupiteľstva v 

Rakoviciach, 

c) informácie mandátovej komisie o splnení zákonom stanovených podmienok, že zložením 

sľubu sa Zuzana Bokorová stala právoplatnou poslankyňou Obecného zastupiteľstva 

v Rakoviciach.  

  

Bod 4. Kontrola uznesení 

 

Poslanci obdržali program zasadnutia, o programe zasadnutia dal starosta hlasovať.  

Konštatoval, že na rokovaní sú všetci poslanci, obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

Starosta dal o programe rokovania hlasovať.   

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5  

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 
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                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  39/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 
rokovať na zasadnutí OZ podľa programu uvedeného na pozvánkach.  

 

Kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ konaného dňa 26.4.2021 previedol 

starosta obce p. Dušan Daloš. Konštatoval, že uznesenia z predchádzajúceho OZ boli splnené 

alebo sa priebežne plnia. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  40/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

k o n š t a t u j e, 

že uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ boli splnené, priebežne sa plnia. 

 

Bod 5.  Upozornenie prokurátora voči VZN o pravidlách času predaja v obchode a času 

prevádzky služieb 

 

Starosta otvoril ďalší bod rokovania a zároveň privítal na zasadnutí OZ prokurátora Okresnej 

prokuratúry v Piešťanoch JUDr. Richarda Singera. Okresná prokuratúra v Piešťanoch vykonala 

previerku zachovávania zákonnosti v postupe obce na úseku určovania pravidiel času predaja 

v obchode a času prevádzky služieb v Obci Rakovice. Vykonanou previerkou boli v postupe 

obce zistené určité nedostatky. Okresná prokuratúra na základe zistených skutočností vydala 

upozornenie prokurátora, v ktorom navrhuje prejednať upozornenie na najbližšom zasadnutí, 

prijaté VZN o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území obce 

Rakovice zrušiť v celom rozsahu respektíve upraviť dotknuté ustanovenia nariadenia obce, aby 

boli v súlade so zákonom. Upozornenie prokurátora obec obdržala dňa 9.6.2021, kedy sa 

zverejňoval program zasadnutia OZ. Orgán verejnej správy je podľa zákona povinný vybaviť 

upozornenie prokurátora bezodkladne, najneskôr do 30 dní od jeho doručenia. Poslanci sa 

s upozornením prokurátora oboznámili, nakoľko im bolo upozornenie doručené v materiáloch 

s programom rokovania. JUDr. Singer sa vyjadril, že všetky zistenia sú uvedené v upozornení, 

ale keď by mali poslanci nejaké pripomienky k upozorneniu, prípadne by potrebovali vysvetliť 

zistenia ohľadom VZN, tak je tu na to, aby im ihneď odpovedal. JUDr. Singer uviedol, že 

zákonom stanovená povinnosť prijať VZN ohľadom určenia pravidiel času predaja v obchode 

a času prevádzky služieb bola splnená, avšak niektoré ustanovenia vo VZN neboli v súlade so 

zákonom. Poslanci si preštudovali upozornenie ešte doma, nikto však nemal pripomienky na 

prokurátora. Ing. Hevier navrhol vyhovieť upozorneniu prokurátora v plnom rozsahu a zároveň 

pripraviť nové VZN na najbližšie zasadnutie OZ.  Starosta dal o návrhu hlasovať.   

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 
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Hlasovanie:   za:             5 

                      proti:         0 

                      zdržal sa:  0    

 

U z n e s e n i e   č.  41/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

a) p r e r o k o v a l o 

upozornenie prokurátora zo dňa 3.6.2021, ktoré bolo vydané po previerke zachovávania 

zákonnosti v postupe obce na úseku určovania pravidiel času predaja v obchode a času 

prevádzky služieb,    

b)  v y h o v u j e 

protestu prokurátora proti VZN obce Rakovice číslo 18/2009 o pravidlách času predaja 

v obchode a času prevádzky služieb na území Obce Rakovice v plnom rozsahu, 

c) z r u š u j e 

       VZN obce Rakovice č. 18/2009 o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky     

       služieb na území Obce Rakovice, 

d) p o v e r u j e 

starostu obce prípravou nového nariadenia ohľadom pravidiel času predaja v obchode 

a času prevádzky služieb na území obce a jeho predloženiu na najbližšom zasadnutí OZ.   

 

Bod 6.  Žiadosť o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce  

 

Starosta obce informoval poslancov, že dňa 26.3.2021 sme obdržali od Ivany Kosovej žiadosť 

o odkúpenie pozemku. Dôvodom odkúpenia pozemku je vyriešenie prístupu k rodinnému 

domu Rakovice s. č. 87. Uznesením č. 26/2021 zo dňa 26.4.2021 bol schválený zámer odpredaja 

pozemku p. č. 123/2 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 195 m2 za cenu 17,00 eur za 1 m2 

v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Z. z. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov žiadateľke Ing. Ivane Kosovej, bytom Piešťany, A. Hlinku 39/25. Dôvodom hodným 

osobitného zreteľa je usporiadanie vlastníctva k pozemku pred rodinným domom s. č. 87, na 

ktorom leží prístupová cesta k uvedenému domu a o ktorý sa rodina Kosová dlhodobo stará 

a využíva ho na pestovanie ovocných stromov. Poslanci nemali pripomienky k odpredaju, 

starosta dal o odpredaji pozemku hlasovať.  

  

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  42/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

odpredaj pozemku p. č. 123/2 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 195 m2 za cenu 17,00 

eur za 1 m2 v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Z. z. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov žiadateľke Ing. Ivane Kosovej, bytom Piešťany, A. Hlinku 39/25. 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je usporiadanie vlastníctva k pozemku pred rodinným 

domom s. č. 87, na ktorom leží prístupová cesta k uvedenému domu a o ktorý sa rodina Kosová 

dlhodobo stará a využíva ho na pestovanie ovocných stromov. Náklady na vypracovanie kúpno-

predajnej zmluvy a návrhu na vklad do katastra nehnuteľností bude znášať kupujúci. 
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Bod 7. Záverečný účet obce za rok 2020 

 

Poslanci s materiálmi na zasadnutie OZ obdržali aj návrh záverečného účtu obce za rok 2020. 

Účtovníčka obce sa na rokovaní OZ nezúčastnila, informácie k záverečnému účtu podala 

poslancom kontrolórka obce Ing. Duračková. Záverečný účet bol zostavený v súlade so 

zákonom. Konštatuje, že hospodárenie s finančnými prostriedkami v roku 2020 bolo v súlade 

so schváleným rozpočtom na rok 2020, v súlade so zmenami rozpočtu uskutočnenými 

v priebehu roka a  s uzneseniami schválenými OZ v priebehu roka 2020. Obec aj napriek veľmi 

ťažkej situácii v roku 2020 spôsobenej pandémiou COVID 19 plnila svoje záväzky a snažila sa 

svoje hospodárenie prispôsobiť tejto situácii. Výsledkom hospodárenia obce je prebytok 

rozpočtu v sume 54.727,54 eur. Kontrolórka navrhuje, aby celý výsledok hospodárenia prešiel 

do rezervného fondu. V zmysle § 16 ods. 10 zákona 583/2004 Z. z.  o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy v z.n.p. kontrolórka odporúča obecnému zastupiteľstvu  predkladaný 

záverečný účet obce Rakovice za rok 2020 schváliť  výrokom: „Obecné zastupiteľstvo obce 

Rakovice schvaľuje záverečný účet za rok 2020 bez výhrad“. Poslanci nemali žiadne 

pripomienky, starosta dal hlasovať.     

              

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  43/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

a) b e r i e   n a   v e d o m i e 

správu hlavného kontrolóra a stanovisko k Záverečnému účtu za rok 2020,    

b)  s c h v a ľ u j e 

Záverečný účet obce za rok 2020 a celoročné hospodárenie bez výhrad, 

c) s c h v a ľ u j e 

použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške 

54 727,54 eur. 

  

Bod 8. Spomienková slávnosť pri príležitosti nedožitých stých narodenín Mons. Petra 

Dubovského 

 

Už na minulom zasadnutí sa hovorilo o tejto akcii a schválené bolo, že obec bude participovať 

na tomto podujatí. Bolo pozvaných približne 80 hostí. Bola pozvaná aj pani prezidentka, avšak 

prišla odpoveď, že sa nezúčastní z dôvodu zaneprázdnenosti. Oslavy by mali prebiehať asi tak, 

že okolo 8 hodiny by sme uzatvorili cestu pred kostolom. Kamerový záznam z kostola bude 

prenášaný na obrazovku pred kostolom. Budú zabezpečení kameramani, fotografista. Pred 

kostolom bude postavený stan. V kostole budú predovšetkým pozvaní hostia.  V rámci 

protiepidemických opatrení by sme dokázali testovať občanov deň predtým. Ing. Hevier hovorí, 

že každý kto na takúto akciu ide, mal by si byť vedomý, že sú stanovené nejaké podmienky 

a mal by si sám zabezpečiť, aby uvedené podmienky spĺňal. Pre pozvaných bude zabezpečený 

slávnostný obed. V kostole bude hrať organ, pozvaná je aj dychovka Borovienka, nakoľko 

Veselanka neskúšala dlhšie obdobie, lebo im to pandemické opatrenia nedovoľovali. Pred 

uvedenou akciou sa uskutoční brigáda pred kostolom, dôchodkyne pripravia zákusky pre 

pozvaných hostí, pred kostolom sa tiež budú podávať zákusky, musí byť pripravené 

občerstvenie vo forme vody, nakoľko očakávame teplé počasie. Odstavné parkovisko bude na 
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ihrisku, pomoc prisľúbili hasiči, či už pri stavaní stanov, pri organizácií dopravy v sobotu. Jeden 

stan bude postavený pri vchode cez veľkú bránu do materskej školy. Pripravuje sa zasadací 

poriadok. Tvorí sa scenár k uvedenému podujatiu.  Sprievodnou akciou tohto podujatia bude 

modlenie sa Deviatnika vďačnosti v kostoloch vo Veselom a v Rakoviciach. Slúžiť sväté omše 

budú kňazi, ktorí boli nejakým spôsobom spätí so životom otca Petra alebo ho poznali. Omší 

bude 9 a začnú od nedele 20.6.2021. Je vyrobený pamätný list pri tejto príležitosti, ktorý 

dostane každý pozvaný hosť. Dávali sa vyrobiť pamätné medailóny s portrétom Mons. 

Dubovského a na druhej strane bude jeho erb. Vrámci zmeny rozpočtu budeme mať 

vyčlenených cca 8.000 eur na túto akciu. Kvetinové dary nám pripravia v strednej odbornej 

škole. Tam bude slávnostný obed, oni pripravia výzdobu, chystajú erby obce, otca Petra 

a slovenský znak v prírodnej forme. Obetné dary budú odovzdávať miestne organizácie, 

dôchodcovia, kolkári, hasiči. Na slávnosti sa zúčastnia aj zástupcovia Konfederácie politických 

väzňov, zástupcovia Spolku svätého Vojtecha. Na kostole odhalia pamätnú tabuľu 

z Konfederácie politických väzňov.     

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  44/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

informácie starostu obce ohľadom prípravných prác významnej akcie „Spomienková slávnosť 

pri príležitosti nedožitých 100 rokov od narodenia Mons. biskupa Petra Dubovského, rodáka 

z Rakovíc“.   

 

Bod 9. Hody Rakovice 2021 

 

Protiepidemické opatrenia sa nám pomaly uvoľňujú, aké budú v čase hodov nevieme. Občania 

sa nás pýtajú či sa bude niečo organizovať či nie. Organizačné zabezpečenie zo strany obce 

prakticky znamená, že takmer všetko robia hasiči. Na miestom ihrisku je priestor, na šenkovom 

dvore by bol problém. Poslankyňa Magalová navrhuje v sobotu urobiť zábavu na ihrisku. 

Pohostinstvo by zabezpečilo bufet. Ešte stále sú tu opatrenia hlavného hygienika, musia byť 

zabezpečené rozostupy stolov. Ing. Hevier hovorí, že ľudia sa potrebujú stretnúť, zabaviť sa na 

dedine, nejaká kultúra tu chýba. Z tohto pohľadu by bolo dobré, aby tu niečo bolo. A v nedeľu 

by sme pre starších niečo nepripravili? Súťaže určite nebudú, ani hasičská súťaž nebude. Keď 

by sme chceli, tak len nejakú reprodukovanú hudbu v nedeľu na ihrisku okolo 16:00 hodiny. 

Na ihrisku budú kolotoče. Starosta dal o uskutočnení kultúrno-spoločenskej zábavy na hody 

v sobotu a v nedeľu hlasovať.   

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 
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U z n e s e n i e  č.  45/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

uskutočnenie kultúrno-spoločenskej hodovej zábavy v sobotu na miestnom ihrisku s country 

skupinou Jako-kedy, v nedeľu posedenie na ihrisku s reprodukovanou hudbou od 16:00 do 

18:00 hodiny. 

  

Bod 10. Zmena rozpočtu obce na rok 2021   

 

Materiál k zmene rozpočtu bol poslancom zaslaný, taktiež vysvetlenie k návrhu zmien 

v rozpočte. V príjmovej a výdavkovej časti boli upravené finančné prostriedky, ktoré sme 

dostali od štátu za testovanie, výdavky boli refundované za testovanie v obciach Veselé 

a Dubovany. Navýšené boli príjmy poplatku za komunálne odpady, zapojené budú finančné 

prostriedky z environmentálneho fondu z predchádzajúcich rokov do kapitálových výdavkov 

na realizáciu miestnych komunikácií. Na podporu stravovania presúvame finančné prostriedky, 

ktoré priamo vypláca obec pre deti s diétnym stravovaním. Je vyhlásená verejná súťaž na 

miestne komunikácie, prvá pôjde cesta na OZ III. samostatne, a na obytných zónach I. a II. 

miestne komunikácie bude spoločná verejná súťaž. Poslanec Današ sa pýta, či by sme nemohli 

dať urobiť aj parkovisko pred novou kolkárňou. Cez prázdniny by sme mohli s tým 

parkoviskom niečo poriešiť, je to dosť hrboľaté. Rysuje sa nám ďalší problém – na materskej 

škole nám zateká strecha. Poslanci ani kontrolórka nemali pripomienky k zmene rozpočtu.  

Starosta dal o predloženom návrhu zmeny rozpočtu hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:             5 

                      proti:         0 

                      zdržal sa:   0 

U z n e s e n i e  č.  46/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e            
zmenu rozpočtu obce Rakovice na rok 2021, celkovo sa rozpočet obce na rok 2021 zvyšuje 

v príjmovej i výdavkovej časti. Upravený rozpočet na rok 2021 tvorí v príjmoch čiastku 

1,536.837,00 € a vo výdavkoch tvorí čiastku 1,536.837,00 €. Úprava rozpočtu je 

prílohou zápisnice. 

 

Bod 11.  Rôzne 

 

11.1. 

Starostu obce oslovil zástupca spoločnosti ohľadom veternej elektrárne, či by sme mali záujem 

o exkurziu do elektrárne do Rakúska alebo do Cerovej. Momentálne prebieha 

pripomienkovanie zmien a doplnkov k územnému plánu. Zámer vrtúľ zatiaľ nebol zahrnutý do 

zmien územného plánu. Ing. Hevier hovorí, že jemu sa ten projekt od začiatku nepozdával. Je 

tu v blízkosti letisko, a hlavný problém by bolo to, že v okolí je určite hniezdisko dravcov, orla 

kráľovského, ochranári by určite dali nesúhlasné stanovisko. Možno by bolo potrebné zistiť aj 

vôľu občanov, môžeme zistiť nejakým prieskumom. Poslanci sa vyjadrili v tom zmysle, že 

nesúhlasia so zámerom výstavby veternej elektrárne. Starosta dal hlasovať.  
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Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  47/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

n e s ú h l a s í            
so zámerom výstavby veternej elektrárne v lokalite Rakovického hája v blízkosti skládky 

odpadov.  

 

11.2. 

Starosta hovorí, že neustále máme sťažnosti na psie exkrementy, ktoré majitelia psov nechávajú 

po verejných priestranstvách. Všade sú psie exkrementy, na chodníkoch, na zelených plochách 

popri cestách, popri cestách. Minulý rok sme ku každému rozhodnutiu na daň za psa priložili 

upozornenie pre majiteľov psov, že si musia po svojom psovi na verejných priestranstvách 

upratať. Na verejných priestranstvách sme umiestnili aj tabule, aby si po svojom psovi upratali. 

Sme na dedine, každý má aký taký dvor, ale veľa majiteľov psov chodí so svojimi psami na 

prechádzky. Je pravda, že priamo smetné nádoby na psie exkrementy po obci umiestnené 

nemáme, máme však rozmiestnené koše, a keď by si majitelia psíkov so sebou nosili sáčky, tak 

majú možnosť odhodiť tieto exkrementy v sáčkoch do smetnej nádoby – koša. Zakúpime pár 

smetných nádob so sáčkami. Ing. Hevier hovorí, že možno by sme mali každému majiteľovi 

psa v obci dodať sáčky na psie exkrementy. Je iné keď idem so psom na vodítku na prechádzku, 

pes sa mi vyšpiní, a ja mám 50 metrov pred sebou smetnú nádobu so sáčkami, musím si ísť 

k nádobe pre sáčik, zobrať exkrement a potom sa zase vrátiť vhodiť ho do nádoby, ako keď 

budem mať sáčky so sebou. Psie exkrementy nemôžu ísť do kompostu, nemôžu ísť do 

biologického kuchynského odpadu, nemá to kam ísť, preto to musíme dať len do komunálneho 

odpadu. Kde je záruka, že budú majitelia psov sáčky nosiť so sebou na prechádzky? Ing. Hevier 

hovorí, že berme to tak, že je to gesto zo strany správcu dane voči platiteľovi dane za psa, že 

niečo pre neho robíme, využijeme daň za psa na účel využitia dane pre majiteľov psov. Máme 

v obci aj majiteľov psov, ktorí psov nemajú na vodítku, venujú sa niečomu inému ako 

vlastnému psovi.  Poslankyňa Bokorová hovorí, že aj ona by išla do alternatívy zakúpiť 

majiteľom psov sáčky na exkrementy, lebo keď zakúpime len odpadkové koše, nie je záruka, 

že ich budú majitelia psov využívať na účel, na ktorý sú určené.  Sú sáčky priamo určené na 

psie exkrementy, v jednej rolke je 20 sáčkov, približne 0,50 eur stojí 1 rolka. Ing. Hevier 

navrhuje dať každému daňovníkovi dane za psa po 3 rolky s 20 sáčkami na psie exkrementy. 

Starosta dal o návrhu hlasovať.    

 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  48/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 
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s c h v a ľ u j e            
zakúpiť sáčky na psie exkrementy a odovzdať každému daňovníkovi dane za psa v Obci 

Rakovice 3 rolky s 20 sáčkami na psie exkrementy na 1 psa. 

  

11.3. 

Starosta oboznámil poslancov, že ho oslovil občan Rakovíc, že by si chcel zakúpiť hrobové 

miesto na cintoríne v Rakoviciach pre seba. Hneď pri vchode na cintorín vľavo sa zatiaľ 

nepochováva. Ing. Hevier hovorí, že ak sa tam začne pochovávať, tak by sa malo ísť do radu. 

Ako si zakúpi miesto? Mali by sme na tejto ploche urobiť chodník betónový alebo z dlažby, 

ktorý by bol limitujúcim na osadenie pomníkov. Ak sa miesta zaplnia po jednej a druhej strane 

chodníka, tak sa urobí ďalší chodník a bude sa pochovávať zase tam. Poslanci sa zhodli na tom, 

že umožníme občanom prenajať si hrobové miesto na cintoríne v Rakoviciach. Mali by sme 

uvažovať aj s urnovým hájom – miestom na uloženie urny na cintoríne.  Ten by sme vybudovali 

za hlavným krížom. Starosta dal o návrhu na vytvorenie nových hrobových miest hlasovať.    

   

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  49/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 

vytvorenie nových miest na pochovávanie na cintoríne v Rakoviciach na voľnej ploche pri 

vchode na cintorín a vybudovanie chodníka na uvedenej ploche popri ktorom budú hrobové 

miesta vytvorené.   

 

11.4. 

Starosta riešil ešte jednu požiadavku od občana, že by chcel stavať mimo plochy obytnej zóny 

III. Je to zatiaľ len informácia, nie je to nič isté, lebo nemáme toto územie zahrnuté ani 

v prebiehajúcich zmenách územného plánu.    

 

11.5. 

Starosta predložil poslancom žiadosť o vyhotovenie spomaľovačov v obci Rakovice, ktorá nám 

bola doručená dnes dňa 14.6.2021. Žiadosť predložili občania Obce Rakovice a Obce Borovce 

- ulice na rozhraní obce Borovce a Rakovice (popri panelovej ceste smerom na vodný zdroj) 

z dôvodu bezpečnosti a ochrany zdravia a majetku. Navrhujú umiestniť na panelovej ceste 4 

spomaľovače. Ing. Hevier hovorí, že nie je priamo stanovená katastrálna hranica medzi obcami 

Borovce a Rakovice, je na panelovej ceste a migruje z jednej strany na druhú. Komu tá cesta 

patrí, čie sú to panely, čí je to betón? Máme za to, že panely tam boli položené, keď sa robil 

vodný zdroj. Teleso cesty môže byť cudzím majetkom, nemôžeme robiť zásah do cudzieho 

majetku. Je to účelová komunikácia, ktorá slúžila na poľnohospodársku výrobu, tie traktory 

tam budú stále chodiť. Ing. Hevier hovorí, že spomaľovače nič nevyriešia, nevidí zmysel 

spomaľovačov. Samotná panelka je taká, že každého 2,5 metra je spomaľovač. A aká je nosnosť 

spomaľovača?  Unesie to traktor s vlečkou, nákladné autá tam chodia výnimočne, ale traktory 

bežne. Záver je, že nevidíme opodstatnenie na osadenie spomaľovačov na ceste takéhoto typu. 

Osadenie spomaľovačov by muselo byť schválené aj dopravným inšpektorátom.  Iné návrhy 

neboli podané. Starosta dal hlasovať.  
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Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  50/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

n e o d p o r ú č a 

vybudovanie spomaľovačov na panelovej ceste v Obci Rakovice na základe žiadosti 

o vyhotovenie spomaľovačov v obci Rakovice zo dňa 10.6.2021 doručenej na Obecný úrad 

v Rakoviciach dňa 14.6.2021.  

 

Bod 12. Diskusia 

 

Poslanec Današ sa pýta, či by bolo možné postaviť na školskom dvore stan pre letný tábor 

centra voľného času. Starosta hovorí, že po hodoch ho postavíme. 

 

Poslankyňa Masárová sa pýta, či by sa nedalo priviezť na cestu OZ II. trochu štrku, lebo po 

dažďoch na ceste zostali jamy. Starosta hovorí, že tam pošle náš traktor, aby to trochu zrovnal, 

lebo onedlho sa bude robiť cesta, dovezieme tam teraz štrk a zanedlho ho budeme zase 

odvážať?  

 

Bod 13. Záver 

 

Nakoľko neboli vznesené žiadne iné pripomienky ani dotazy, starosta obce p. Dušan Daloš 

program rokovania ukončil a poďakoval prítomným za účasť.   

 

 

Overovatelia zápisnice:      Anna Magalová                     ............................................. 

 

                                            Monika Masárová                 ............................................. 

 

 

Zápisnicu zapísala:            Jarmila Chnápková                 ............................................. 

 

 

 

 

                                                 Dušan Daloš 

                                                  starosta obce 


